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§ 116 
Godkännande av dagordning  

Beslut 
Godkänner dagordningen enligt kallelsen. 

Sammanfattning 
Dagordningslistan är beslutad av ordföranden och utsänd med kallelsen. 

Kommunfullmäktige kan på sammanträdet, med ett majoritetsbeslut lägga till eller 

ta bort ärenden. 
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§ 117 
Kommunchefen informerar  

Beslut 
Kommunfullmäktige tackar för informationen.  

Sammanfattning 
Kommunchef Sebastian Nydén informerar om följande: 

 Lockryds industriområde. Arbetet med detaljplan pågår och kommunen 

går in i slutskedet med arbetet. Just nu kraftsamlas det internt för att få till 

en så bra och billigt trafiklösning som möjligt, samtidigt som tidsplanen ska 

hållas.  

 Prideveckan invigdes lördag 12 oktober på torget i Svenljunga. Det var 

starten på en hel vecka av aktiviteter som man kostnadsfritt kan vara med 

på. Ett inkluderande och tolerant samhälle där många får vara med och 

bidra tjänar verkligen alla på.  

 Efterfrågan på digital service ökar - därför satsar vi på en invånarappen för 

att tillgängliggöra och förenkla för invånare, företagare, föreningar och 

besökare att få information till sig. Appen underlättar kontakten med oss 

och ger god översikt över evenemang, nyheter, kommunala tjänster och 

annat.  
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§ 118 
Anmälan om inkomna motioner, 
Svenljungaförslag och interpellationer 

Beslut 
KSF-2024-168 332 

Svenljungaförslag om att Rusta upp skateparken vid Moga remitteras till 

samhällsbyggnadsnämnden för beredning och beslut. 

Sammanfattning 
Följande ärenden anmäls: 

KSF-2024-168 332 

Svenljungaförslag om att rusta upp skateparken vid Moga. 

Under sammanträdet är förslagsställaren  på plats i 

Svenljungasalen och berättar mer om sitt förslag.  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordförande Bertil Hagström (LPo): Svenljungaförslag om att rusta upp skateparken 

vid Moga remitteras till samhällsbyggnadsnämnden för beredning och beslut.  

Beslutsgång 
Ordförande Bertil Hagström (LPo) ställer proposition på om kommunfullmäktige 

kan besluta att remittera Svenljungaförslaget om att rusta upp skateparken vid 

Moga till samhällsbyggnadsnämnden för beredning och beslut och finner att 

kommunfullmäktige bifaller det.  

Beslutet skickas till 
, förslagsställare 

Samhällsbyggnadsnämnden 

 

 

 



 

Kommunfullmäktige 

2024-10-14  

 

 

 

 

 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

7 (20) 
 

§ 119 
Svar på enkel fråga om tryggheten och 
säkerheten i kommunen 
Diarienummer: KSF-2024-161                             009 

Beslut 
Kommunfullmäktige anser att den enkla frågan är besvarad.  

Sammanfattning 
En ledamot som snabbt vill ha svar från någon ansvarig i den styrande majoriteten 

kan skriftligen lämna in en så kallad enkel fråga.  

Lars Engström (MP) har ställt en enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Johan Björkman (M) där han önskar svar kring tryggheten och säkerheten i 

kommunen.  

Under sammanträdet svarar Johan Björkman (M) på frågan i skrivelsen.  

Beslutsunderlag 
Enkel fråga från Lars Engström (MP) 2024-06-10  

Kommunfullmäktiges protokoll 2024-09-16, § 107 

Beslutsgång 
Ordförande Bertil Hagström (LPo) ställer proposition på om kommunfullmäktige 

kan anse att den enkla frågan är besvarad och finner att kommunfullmäktige 

bifaller det.  
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§ 120 
Inkomna beslut, skrivelser och  
meddelanden  

Beslut 
Lägger nedanstående beslut, skrivelser och meddelanden till handlingarna. 

Sammanfattning 
Inkomna beslut, skrivelser och meddelanden: 

Kommunstyrelse och nämnder 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-09-30, § 141 – Svar på Svenljungaförslag om 

informationsskyltar vid infarterna till centralorten  

Övrigt 

Protokoll styrelsemöte Mediapoolen 2024-09-02 
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§ 121 
Beslut om ej betydande miljöpåverkan vid 
genomförande av Vattentjänstplan  
2024-2027 
Diarienummer: KSF-2024-027 432 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att ej betydande miljöpåverkan följer av 

genomförandet av Vattentjänstplanen 2024–2027 och dess bilagor 1–10. 

Sammanfattning 

Bakgrund och metod 
En undersökning ska ske om planen inte är sådan att den alltid ska antas medföra 

betydande miljöpåverkan. Enligt miljöbalkens kapitel 6 § 3 första stycket så ska: 

”En myndighet eller kommun som upprättar eller ändrar en plan eller ett program 

som krävs i lag eller annan författning ska göra en strategisk miljöbedömning, om 

genomförandet av planen, programmet eller ändringen kan antas medföra en 

betydande miljöpåverkan.” 

En sådan undersökning om betydande miljöpåverkan har gjort utifrån en 

jämförelse eller checklista med verksamheter listade, i 6 § 

miljöbedömningsförordningen, som alltid kan antas medföra en betydande 

miljöpåverkan. Denna jämförelse presenteras i Avdelning I i Bilaga 6 – 

Undersökning om betydande miljöpåverkan. 

I avdelning II i Bilaga 6 presenteras en bedömning av de i Vattentjänstplanen 

presenterade åtgärder, dels för underhåll och skydd av befintliga allmänna VA-

anläggningar och dels för undersökande åtgärder kopplade till 

utredningsområdena Fäxhult och Revesjö Kvarnsjön. 

Den bedömningsmodell som har använts inom framtagandet av 

Vattentjänstplanen och identifiering och bedömning av de 25 identifierade 

potentiella § 6-områden finns det en inbyggd bedömning av hälso- och 

miljöpåverkan. Därför bedöms alla föreslagna åtgärder generellt vara förenliga med 

minskad hälso- och miljöpåverkan långsiktigt. 
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Samråd och uppdatering 
Under första omgången samråd under sommaren 2023 så yttrade sig Länsstyrelsen 

om att de ej kunde bedöma huruvida åtgärder för Fäxhult skulle medföra 

betydande miljöpåverkan eller ej utifrån presenterat underlag. Så underlaget i 

Bilaga 6 har kompletterats med mer beskrivning och Tabell 1 och 2 i Avdelning II.  

I den uppdaterade versionen har vi också presenterat Noll-alternativet som 

innebär att inte genomföra några åtgärder för området Fäxhult. Detta alternativ 

medför påtaglig risk för människors hälsa eftersom ingen av dricksvattenbrunnarna 

är skyddad av skyddsområde eller skyddsföreskrifter och inga mätningar eller 

analysresultat för dricksvattnets kvalitet har redovisats. Långsiktigt skulle detta 

alternativ medföra mest risk för negativ hälso- och miljöpåverkan.  

Ekonomi 
En ekonomisk bedömning faller utanför omfattningen av en undersökning av 

betydande miljöpåverkan föreligger eller ej.  

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott 16 september 2024. 

Arbetsutskottet föreslog att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med 

samhällsbyggnadsnämndens förslag.   

Ärendet har därefter beretts i kommunstyrelsen 30 september. Förslag till beslut 

blev att kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige att besluta enligt 

arbetsutskottets förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-09-30, § 139 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-09-16, § 132 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2024-09-03, § 72 

Vattentjänstplan 2024–2027 

- Bilaga 2 – Bedömningsmodell VA-utbyggnad 

- Bilaga 6 – U2 Undersökning om betydande miljöpåverkan 

Kommunfullmäktiges protokoll 2024-04-15, § 63 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Fredrik Skott (KD): Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsgång 
Ordförande Bertil Hagström (LPo) finner att det finns ett förslag till beslut, 

kommunstyrelsens förslag som Fredrik Skott (KD) yrkat bifall till. Ordförande frågar 

på förslaget och finner att kommunfullmäktige bifaller det.   

Beslutet expedieras till 
Karina Mc Conell, VA-ingenjör 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 122 
Antagande av Vattentjänstplan 2024-2027 
Diarienummer: KSF-2024-028 432 

Beslut 
Kommunfullmäktige antar Vattentjänstplan 2024-2027 för Svenljunga kommun 

med bilagor 1-10. 

Sammanfattning 

Bakgrund och metod 
Det följer efter ändringar av Lagen (2006:412) om allmänna vattentjänster som 

trädde i kraft i årsskiftet 2022-2023, att det i varje kommun ska finnas en 

vattentjänstplan, som beslutas av kommunfullmäktige och omprövas vart fjärde år. 

Utifrån lagändringen har VA-enheten initierat arbetet och tillsammans med miljö- 

och byggenheten och plan- och exploateringsenheten tagit fram ett gemensamt 

förslag till en vattentjänstplan för Svenljunga kommun.  

Som underlag i framtagandet så har vi utgått ifrån tidigare VA-plan inklusive 

bedömningarna för identifierade potentiella VA-utbyggnadsområden. Med hjälp av 

konsulter från Sweco har en skyfallskartering tagits fram med hjälp av 

modelleringsverktyget SCALGO. I denna kartering kan avläsas områden inom 

tätbebyggda områden som kan bli påverkade av stora vattenansamlingar, samt en 

rad enklare åtgärder har föreslagits för allmänna VA-anläggningar.  

Samråd och uppdatering 
Efter att en första förslag på Vattentjänstplan togs fram under våren gick den ut på 

samrådet under 10 veckor, från 7 juni till och med 16 augusti. Under samrådet 

inkom totalt 15 yttranden, från Länsstyrelsen i Västra Götaland, från 

fastighetsägare i Fäxhult och från Naturskyddsföreningen i Svenljunga. Efter 

genomfört samråd har det sammanställts en Samrådsredogörelse i vilken inkomna 

yttranden redogörs för och bemöts och frågor besvaras. Vattentjänstplanen med 

bilagor har uppdaterats och kompletterats med hänsyn till inkomna synpunkter. 

En granskning av Vattentjänstplanen har genomförts under tiden 10 oktober till 13 

november. Under granskningen inkom fem yttranden som finns sammanställda och 

bemötta i Bilaga 8. Endast redaktionella justeringar har gjorts i Vattentjänstplanen 

och dess Bilagor efter granskningen. 
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Vattentjänstplanen har nu varit återremitterad till samhällsbyggnadsnämnden för 

justering av kriterier så att de är anpassade till förhållandena inom Svenljunga 

kommun. 

Ekonomi 
För att kunna utföra alla föreslagna provtagningar och mindre utredningar samt för 

att täcka för tjänstemännens tidsåtgång som följer Vattentjänstplanens innehåll 

och inriktning så behöver vi ha medel i form av pengar och eventuellt 

personalresurser. Det handlar om totalt cirka 170 000 kronor uppdelat på tre år. 

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott 16 september 2024. 

Arbetsutskottet föreslog att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med 

samhällsbyggnadsnämndens förslag. 

Ärendet har därefter beretts i kommunstyrelsen 30 september. Förslag till beslut 

blev att kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige att besluta enligt 

arbetsutskottets förslag.    

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-09-30, § 140 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-09-16, § 133 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2024 06-11, § 55 

Vattentjänstplan 2024-2027 med bilagor enligt nedan 

- Bilaga 1 – Åtgärder vid skyfall (SEKRETESS) 

- Bilaga 2 – Bedömningsmodell VA-utbyggnad 

- Bilaga 3 – Metodbeskrivning  

- Bilaga 4 – Resultat i kartor, tabeller och diagram 

- Bilaga 5 – U1 Anläggningstekniska förutsättningar 

- Bilaga 6 – U2 Undersökning om betydande miljöpåverkan 

- Bilaga 6.1 – Översikt av undersökning av miljöpåverkan 

- Bilaga 7 – Samrådsredogörelse Vattentjänstplan 

- Bilaga 7.1 – Yttranden i sin helhet, Samrådsredogörelse  

- Bilaga 8 – Redogörelse Granskning Vattentjänstplan 2024-2027 

- Bilaga 9 – Åtgärder som följer av VTP 

- Bilaga 10 – Justeringar i VTP under våren 2024 
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Kommunfullmäktiges protokoll 2024-04-15, § 64 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Fredrik Skott (KD): Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Lars Engström (MP): Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordförande Bertil Hagström (LPo) finner att det finns ett förslag till beslut, 

kommunstyrelsens förslag som Fredrik Skott (KD) och Lars Engström (MP) yrkar 

bifall till. Ordförande frågar på förslaget och finner att kommunfullmäktige bifaller 

det.   

Protokollsbilaga 
Vattentjänstplan 2024–2027 med bilagor enligt nedan 

- Bilaga 1 – Åtgärder vid skyfall (SEKRETESS) 

- Bilaga 2 – Bedömningsmodell VA-utbyggnad 

- Bilaga 3 – Metodbeskrivning  

- Bilaga 4 – Resultat i kartor, tabeller och diagram 

- Bilaga 5 – U1 Anläggningstekniska förutsättningar 

- Bilaga 6 – U2 Undersökning om betydande miljöpåverkan 

- Bilaga 6.1 – Översikt av undersökning av miljöpåverkan 

- Bilaga 7 – Samrådsredogörelse Vattentjänstplan 

- Bilaga 7.1 – Yttranden i sin helhet, Samrådsredogörelse  

- Bilaga 8 – Redogörelse Granskning Vattentjänstplan 2024–2027 

- Bilaga 9 – Åtgärder som följer av VTP 

- Bilaga 10 – Justeringar i VTP under våren 2024 

Beslutet expedieras till 
Karina Mc Conell, VA-ingenjör 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 123 
Redovisning av obesvarade motioner och 
Svenljungaförslag – första halvåret 2024 
Diarienummer: KSF-2024-227 009  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att:  

• godkänna redovisningen av obesvarade motioner och Svenljungaförslag – 

första halvåret 2024. 

• handläggningen ska fortgå för samtliga obesvarade motioner och 

svenljungaförslag.  

Sammanfattning 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen två gånger 

om året ska redovisa de motioner och svenljungaförslag som inte har beretts 

färdigt. Detta ska ske på kommunfullmäktiges sammanträden i april och oktober.   

I enlighet med kommunallagens 5 kap. 35 § bör en motion eller ett 

medborgarförslag beredas på sådant sätt att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 

år från det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om beredningen inte 

kan avslutas inom denna tid, ska detta och vad som har kommit fram vid 

beredningen anmälas till fullmäktige inom samma tid. Fullmäktige får då avskriva 

motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  

För det första halvåret 2024 finns det i dagsläget sammanlagt 3 obesvarade 

motioner samt tre obesvarade Svenljungaförslag. Ett av de tre Svenljungaförslagen 

har inte behandlats politiskt utan är i skrivandets stund publicerat på svenljunga.se 

för att samla in underskrifter.  

Ekonomi 
Beslutet påverkar inte ekonomin. 

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott 16 september 2024. 

Arbetsutskottet föreslog att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med 

förvaltningens förslag.   
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Ärendet har därefter beretts i kommunstyrelsen 30 september. Förslag till beslut 

blev att kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige att besluta enligt 

arbetsutskottets förslag.    

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-09-30, § 147 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-09-16, § 136 

Sammanställning obesvarade motioner första halvåret 2024 

Sammanställning obesvarade Svenljungaförslag första halvåret 2024 

Beslutsgång 
Ordförande Bertil Hagström (LPo) finner att det finns ett förslag till beslut, 

kommunstyrelsens förslag. Ordförande frågar på förslaget och finner att 

kommunfullmäktige bifaller det.   

Beslutet expedieras till 
Alexandra Skoog, kommunsekreterare 

Emelie Romland, kanslichef 

Sebastian Nydén, kommunchef 
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§ 124 
Reglemente för interna myndighetsnämnden 
Diarienummer: KSF-2024-232 003 

Beslut 
Kommunfullmäktige antar Reglemente för interna myndighetsnämnden.  

Kommunfullmäktige upphäver tidigare reglemente för interna 

myndighetsnämnden antaget 27 maj 2019, § 102.  

Sammanfattning 
I samband med att samverkansnämnderna inom personal och arbetsmarknad 

upphör uppkom behov av att revidera alla nämnders reglementen. 

Nämndsekreterargruppen har utgått från Sveriges kommuner och regioners (SKR:s) 

underlag för lokala bedömningar och tagit fram ett förslag på gemensamt 

reglemente. Förutom att verksamhetsområdena från samverkansnämnderna har 

förts in har även vissa förtydliganden och redaktionella ändringar gjorts. 

Fördelen med att ha vissa gemensamma bestämmelser är att alla nämnder har 

samma arbetsformer och övergripande uppdrag. Interna myndighetsnämnden 

omfattas inte av det gemensamma reglementet då nämnden bland annat inte har 

personalansvar. För att nämnden ändå ska ha samma regler gällande arbetsformer 

så föreslås att även interna myndighetsnämndens reglemente uppdateras. 

Ekonomi 
Förslaget medför inte några ekonomiska konsekvenser. 

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott 16 september 2024. 

Arbetsutskottet föreslog att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med interna 

myndighetsnämndens förslag.   

Ärendet har därefter beretts i kommunstyrelsen 30 september. Förslag till beslut 

blev att kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige att besluta enligt 

arbetsutskottets förslag.    

 



Svenljunga kommun Paragraf 

§ 124 

Kommunfullmäktige 

2024-10-14 

 

 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

18 (20) 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2024-09-30, § 146 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-09-16, § 135 

Interna myndighetsnämndens protokoll 2024-09-05, § 7 

Förslag – Reglemente för interna myndighetsnämnden  

Beslutsgång 
Ordförande Bertil Hagström (LPo) finner att det finns ett förslag till beslut, 

kommunstyrelsens förslag. Ordförande frågar på förslaget och finner att 

kommunfullmäktige bifaller det.   

Protokollsbilaga 
Reglemente för interna myndighetsnämnden  

Beslutet expedieras till 
Interna myndighetsnämnden  
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§ 125 
Taxa för prövning och tillsyn enligt 
alkohollagen, lag om tobak och liknande 
produkter samt lag om tobaksfria 
nikotinprodukter 
Diarienummer: KSF-2024-229 406 

Beslut 
Kommunfullmäktige antar Taxa för prövning och tillsyn enligt alkohollagen, lag om 

tobak och liknande produkter samt lag om tobaksfria nikotinprodukter.  

Kommunfullmäktige upphäver tidigare taxa för prövning och tillsyn enligt 

alkohollagen, lag om tobak och liknande produkter samt lag om tobaksfria 

nikotinprodukter antagen 28 november 2022, § 195. 

Sammanfattning 
I dagens taxa står inget om att nämnden fattar ett överklagningsbart beslut om 

avgift i varje enskilt fall. Detta är något som vi har med i både livsmedels- och 

miljöbalkstaxan. Miljö- och byggenheten har även infört rutiner för att hantera 

fakturor som beslut om avgift.  

Miljö- och byggenheten föreslår därför att taxan för prövning och tillsyn enligt 

alkohollagen, lag om tobak och liknande produkter samt lag om tobaksfria 

nikotinprodukter kompletteras med en skrivning om att avgift ska betalas efter 

särskilt beslut. 

Ekonomi 
Revideringen av taxan påverkar inte kommunens ekonomi då det bara är en 

administrativ förändring. 

Beredning 
Ärendet har beretts i kommunstyrelsens arbetsutskott 16 september 2024. 

Arbetsutskottet föreslog att kommunstyrelsen fattar beslut i enlighet med 

samhällsbyggnadsnämndens förslag.  
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Ärendet har därefter beretts i kommunstyrelsen 30 september. Förslag till beslut 

blev att kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige att besluta enligt 

arbetsutskottets förslag.    

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-09-30, § 145 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-09-16, § 134 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2024-09-03, § 68 

Förslag - Taxa för prövning och tillsyn enligt alkohollagen, lag om tobak och 

liknande produkter samt lag om tobaksfria nikotinprodukter.  

Förslag till beslut på sammanträdet 
Fredrik Skott (KD): Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 
Ordförande Bertil Hagström (LPo) finner att det finns ett förslag till beslut, 

kommunstyrelsens förslag som Fredrik Skott (KD) yrkar bifall till. Ordförande frågar 

på förslaget och finner att kommunfullmäktige bifaller det.   

Protokollsbilaga 
Taxa för prövning och tillsyn enligt alkohollagen, lag om tobak och liknande 

produkter samt lag om tobaksfria nikotinprodukter 

Beslutet expedieras till 
Samhällsbyggnadsnämnden 

 




